



列強侵華史實維護協會

**ASSOCIATION FOR PRESERVING HISTORICAL
ACCURACY OF FOREIGN INVASIONS IN CHINA (APHAFIC)**

<http://APHAFIC.org>

The Eleventh Annual Meeting

June 9th, Sunday, 2013

**Location: San Diego Chinese Historical Society and Museum
Dr. Sun-Yat Sen Memorial Extension, 328 J Street CA 92101. (619) 338-9888**

Time: 2:00 pm- 4:00 pm

Program: Annual report of APHAFIC, keynote speech, book display and refreshments



Mr. Barry A. Fisher speaks on

"JAPAN'S WARTIME CRIMES: THE STRUGGLE FOR WORLD CHINESE REDRESS"

**For reservation and information, please contact Lilin Wang 858-246-6165
(wanglilin356@gmail.com) or Camellia Yeqing Chen, 858-451-6618 (yeqing_chen99@yahoo.com).
Board of Directors: Jack Meng, Michael P. Lee, Lilin Wang, Alex Chuang, Mary Lee, Yeqing
Chen, Ronghui (Lily) Xu and Nancy Lo.**

Bio of Mr. Fisher:

Mr. Fisher, Partner, Fleishman & Fisher. Los Angeles, served on the multinational negotiation teams and counsel in the German and Austrian Holocaust settlements, as well as class counsel on the Swiss Banks Holocaust cases. He is a signatory to the resulting treaty with Germany and Austria. He serves as counsel on behalf of Chinese, Korean and other Asian victims of the sexual slavery ("comfort women") and slave labor systems of wartime Japan. He has been speaker at many conferences: e.g. World Conference on Japanese Military Sexual Slavery (UCLA 10/2007); 2007 International Conference History-Related NGO's (Seoul 9/2007); International Conference on Japan Wartime Redress, Beijing Symposium on War Responsibility & Compensation (Beijing, October 2000) and others. He was a panel member of the discussion of "Lawsuits initiated in the U.S." at the 5th biennial conference of Global Alliance in 2002 in San Diego.



列強侵華史實維護協會

<http://APHAFIC.org>

第十一屆年會

二零一三年六月九日, 星期日

地址: 聖地牙哥中華歷史博物館協會 San Diego Chinese Historical Society and Museum,
Dr. Sun-Yat Sen Memorial Extension, 328 J Street CA 92101, (619) 338-9888

時間: 下午二點到四點

節目: 年會報告, 主題演講, 書展及點心



演講人 拜倫.費修

“日本之戰時罪行: 為爭取世界華人之賠償奮鬥”

訂位詳情 請電: Lilin Wang 858-246-6165 (wanglilin356@gmail.com) or Camellia Yeqing Chen, 858-451-6618 (yeqing_chen99@yahoo.com).

理事: Jack Meng, Michael P. Lee, Lilin Wang, Alex Chuang, Mary Lee, Yeqing Chen, Ronghui (Lily) Xu and Nancy Lo.

費修先生簡介:

費修先生為洛杉磯 Fleishman & Fisher 機構的合夥人. 曾在多國談判德國及奧地利大屠殺解決方案以及瑞士銀行大屠殺一案中擔任律師及辯護人. 他是在德國及奧地利的終止條約中的簽字人. 他曾代表中國, 韓國以及亞洲各地在戰時日本的慰安婦以及奴役制度中的受害者擔任律師及辯護人. 他曾在多種會議中演講, 包括日本軍中性奴的世界論壇(UCLA 10/2007); 2007 年歷史相關的國際會議 NGO's(Seoul 9/ 2007); 日本戰時賠償的國際會議, 戰爭責任及賠償的北京研討會(北京十月 2000), 等等. 在 2002 年於聖地牙哥舉行的第五屆世界抗日戰爭史實維護聯合會雙會年中參加“在美國開始的訴訟”座談.